
 
 
 

Zápis ze zasedání oborové rady DSP Moderní dějiny střední Evropy 
23. 11. 2022 

 
Přítomni: 
prof. PhDr. Jiří Kocian, CSc. – předseda oborové rady – online 
prof. RNDr. Vladimír Baar, CSc. – online 
prof. zw. dr hab. Krystian Heffner 
prof. PhDr. Dušan Janák, Ph.D 
prof. PhDr. Irena Korbelářová, Dr. 
prof. dr hab. Radosław Zenderowski 
prof. PhDr. Rudolf Žáček, Dr. 
 
Mgr. Marta Kolaříková, Ph.D. – tajemnice oborové rady 
 

1. Zahájení 
Děkan fakulty přivítal přítomné členy oborové rady. Prof. Kocian přivítal všechny přítomné 
a seznámil je s programem zasedání. Jelikož nebyly ze strany přítomných členů vzneseny žádné 
námitky, přešel k hodnocení jednotlivých doktorandů. 

 
 

2. Hodnocení průběhu studia v DSP (roční hodnoticí zprávy) za AR 2021/2022 
 

 
1. Mgr. Monika Horsáková studuje 8. rokem. Dle předložené roční hodnotící zprávy chybí 

vykonat pouze zkoušku z filozofie, školitel doporučuje postup do dalšího ročníku…  
Přítomní členové oborové rady souhlasí s doporučením školitele a pokračováním ve studiu. 
Pro:  
Proti:  
Zdržel se hlasování:  
 
 

 
 
2. Ing. Josef Vícha studuje 7. rokem, veškeré zkoušky vykonány. Dle předložené roční 

hodnotící zprávy školitel doporučuje postup do dalšího ročníku…. 
 Přítomní členové oborové rady souhlasí s doporučením školitele, důvody pro přerušení 
seznávají relevantní. Následně doporučují pokračovat ve studiu. 
Pro:  
Proti:  
Zdržel se hlasování:  
 

 



3. Mgr. Petr Tesař studuje 6. rokem. Dle předložené roční hodnotící zprávy chybí vykonat 
pouze zkoušku z německého jazyka, školitel doporučuje postup do dalšího ročníku…  
Přítomní členové oborové rady souhlasí s doporučením školitele a pokračováním ve studiu. 
Pro:  
Proti:  
Zdržel se hlasování:  
 

 
 
 
 
4. PhDr. Petr Častulík studuje 5. rokem. Dle předložené roční hodnotící zprávy veškeré 

zkoušky vykonány, školitel doporučuje postup do dalšího ročníku…  
Přítomní členové oborové rady souhlasí s doporučením školitele a pokračováním ve studiu. 
Pro:  
Proti:  
Zdržel se hlasování:  
 
 
 
 
 

5. Mgr. Daniel Vymětalík studuje 3. rokem. Dle předložené roční hodnotící zprávy chybí dvě 
historické zkoušky, školitel doporučuje postup do dalšího ročníku…  
Přítomní členové oborové rady souhlasí s doporučením školitele a pokračováním ve studiu. 
Pro:  
Proti:  
Zdržel se hlasování:  
 
 
 
 

 
3. Plánované workshopy v roce 2023  

Předseda oborové rady informoval o mimořádných přednáškách, které jsou realizovány 
v zimním semestru AR 2022/23 pro studenty doktorského studia na fakultě. Současně 
představil témata plánovaných workshopů pro rok 2023 a vyzval ostatní členy oborové rady, 
aby se do cyklu mimořádných přednášek na vybraná témata také zapojili a zasílali mu své 
návrhy a termíny.  
 
 
 

 
4. Závěr 

Garant studijního programu i děkan poděkovali členům oborové rady za spolupráci.  
 
 
 
Za věcnou správnost: Prof. PhDr. Jiří Kocian, CSc., v.r., předseda oborové rady 
 
Zapsala: Mgr. Marta Kolaříková, Ph.D. 


